
ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN ZALTBOMMEL 

JAARVERSLAG 2022  
 

INLEIDING 

Voor u ligt het jaarverslag van de Adviesraad Sociaal Domein Zaltbommel 2022. Het biedt een overzicht van de 
leden en de uitgebrachte adviezen, en geeft een beeld van de thema’s die afgelopen jaar aandacht hebben 
gekregen. Daarnaast leest u over de werkwijze van de Adviesraad, zoals de vergaderstructuur maar ook over 
de wijze waarop leden van de Adviesraad kennis opdoen en uitwisselen. Afsluitend vindt u een vooruitblik 
naar 2023. 

 

SAMENSTELLING VAN DE ADVIESRAAD  

Tot oktober 2022 bestond de Adviesraad uit de volgende leden: 

- Leen van Leersum (voorzitter) 
- Hannelore Hoogeveen 
- Jan Koerts 
- Jacco van Wijhe 
- Corine Rademaker 
- Ingeborg Mussche 
- Liesbeth Sluijter 
- Leny Louwerse 
- Yasmina el Mallaly 

In oktober hebben Ingeborg Mussche en Liesbeth Sluijter de Adviesraad verlaten. In juni is Karima Bouchtaoui 
wethouder Sociaal Domein geworden en heeft zij de rol van Adrie Bragt overgenomen. Vanaf mei 2022 
vervangt Daphne Janssen-van Kessel Vera Bertens als ambtelijk secretaris van de Adviesraad. Vanaf november 
2022 neemt Inge van Werven tijdelijk deze rol over. 

 

VERGADERSTRUCTUUR EN WERKWIJZE  

De Adviesraad vergadert doorgaans een keer in de zes weken. In 2022 zijn er in totaal acht vergaderingen 
geweest. De vergaderingen duren maximaal twee uur. De wethouder is in principe aanwezig bij de 
vergadering. De Adviesraad waardeert deze betrokkenheid. Ook zijn desgewenst beleidsmedewerkers van de 
gemeente aanwezig om mee in gesprek te gaan, wat als positief wordt ervaren. 
 

Tussen de vergaderingen van de Adviesraad vindt er overleg plaats met de wethouder (Karima Bouchtaoui), 
voorzitter (Leen van Leersum), vervangend voorzitter (Hannelore Hoogeveen) en ambtelijk secretaris (Daphne 
Janssen-van Kessel c.q. Inge van Werven). Dit dient als voorbereiding voor het aankomende overleg van de 
Adviesraad. Het overleg wordt gebruikt om de agenda te bepalen en zicht te hebben op lopende en komende 
onderwerpen. 
 
Wanneer de Adviesraad een (gevraagd of ongevraagd) advies wil geven bespreken zij het onderwerp eerst 
plenair tijdens een vergadering. Hierna wordt er een kleinere groep geformeerd om het advies te schrijven. 
Dit wordt gedeeld met de overige leden, waarna er een definitief advies wordt uitgebracht. Vervolgens wordt 
het advies naar het college van B&W gestuurd.  
 
De hoeveelheid uitgebrachte adviezen laat zien dat er veel werk wordt verzet en dat de betrokkenheid vanuit 
de Adviesraad hoog is. De Adviesraad vindt het belangrijk om in een zo vroeg mogelijk stadium betrokken te 



worden. Er zijn geen vastgestelde richtlijnen voor het moment van een adviesaanvraag, zoals er bijvoorbeeld 
wel vastgestelde termijnen zijn voor het uitbrengen van het advies en de reactie van het college.  

 

UITGEBRACHTE ADVIEZEN 

In 2022 heeft de Adviesraad 9 adviezen uitgebracht: 

Datum Advies Gevraagd/ 
ongevraagd 

12-01-2022 Advies over ontwerp omgevingsvisie Bommelerwaard Gevraagd 

25-03-2022 Advies over de beoogde nieuwe nota 
Gezondheidsbeleid 

Ongevraagd 

19-04-2022 Suggesties voor bestuursakkoord Ongevraagd 

09-05-2022 Advies over energietoeslag 2022 Gevraagd 

22-06-2022 Advies over uitvoeringsprogramma Thuis in de Wijk Gevraagd 

03-08-2022 Advies over de concept Gezondheidsnota 2022-2025 Gevraagd 

05-10-2022 Advies Onafhankelijke Cliëntondersteuning Gevraagd 

08-10-2022 Advies Schuldhulpverlening Gevraagd 

01-11-2022 Advies Kansrijke Start Gevraagd 

 

De Adviesraad benadrukt dat het beleid van Gemeente Zaltbommel breed gedragen moet worden door de 
verschillende ketenpartners en organisaties die actief zijn binnen de Bommelerwaard en in het Sociaal 
Domein. Een goede samenwerking tussen de ketenpartners kan een grote rol spelen in thema’s als preventie 
en vroeg signalering. In de beleidsvorming en uitvoering moet ook de verbinding worden gezocht met andere 
beleidsterreinen.  
De Adviesraad hecht in zijn advisering grote waarde aan de betrokkenheid van de inwoners en de 
maatschappelijke organisaties in gemeente Zaltbommel. Daarnaast is er de ambitie om het verkleinen van de 
kloof tussen kansarmen en kansrijken op te nemen in het beleid. De Adviesraad zal hier in 2023 meer 
aandacht aangeven en ook meer aandacht geven aan de vraagstukken waar het onze jeugd betreft. 

 

BIJGEWOONDE OVERLEGGEN EN BIJEENKOMSTEN 

Om tot een goed advies te komen verzamelen de leden zoveel mogelijk informatie. Hiervoor bezoeken de 
leden bijeenkomsten over uiteenlopende thema’s die verwant zijn aan het Sociaal Domein. Zo blijven de leden 
optimaal geïnformeerd. 

 

VOORUITBLIK OP 2023 

In 2023 gaat de Adviesraad zich meer focussen op de thema’s kansarm en kansrijk en jeugd. 

De Adviesraad zal halverwege 2023 afscheid nemen van Jan Koerts en Corine Rademaker omdat zij dan 
tweemaal een termijn van vier jaar hebben gezeten. In maart wordt, in samenwerking met de 



communicatieafdeling van de gemeente, de werving naar nieuwe leden opgestart. Hiervoor zal gebruikt 
worden gemaakt van lokale kranten, sociale media en het netwerk van maatschappelijke organisaties, kerken 
en wijk- en dorpsraden. 

 


